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SKOLEBESTYRELSEN  

Distrikt Dronninglund. 

 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde den 14. december 2021 kl. 17.30, mødet afholdes virtuel.  

 

Der er formøde for de forældrevalgte klokken 17.00.  

 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt.  

 

2. Nyt fra: 

 

- Elevrådet  

Asaa: Der har ikke været afholdt elevrådsmøde. Der skulle være afholdt julehockey, men blev 

aflyst pga. Corona. Der har været besøg af Naturtryl som var sponseret af Kibsgaard der har 

haft en blomsterstribe hvor overskuddet blev brugt til at glæde børnene i Asaa. 

 

Dronninglund: Ingen repræsentant – der skal findes en ny elevrådsformand.  

 

- Personale 

Asaa: Julemarked i skolegården, som var godt besøgt. Et par hektiske dage med at køre 

fjernundervisning i stilling. Fælles afslutning på Teams i dag. 

 

Dronninglund: To nye kolleger. Snekaos, klippedag, luciaoptog som blev afviklet virtuelt. 

Julevolley for udskolingen er blevet flyttet til påske. 2. og 3. års studerende afsluttes nu her. 1. 

års kommer efter jul.  

 

3. Høring på ny strategi for flersprogsområdet. Der skal udarbejdes høringssvar for den nye strategi 

for undervisning af flersprogede elever.  

Mål med punktet: Skolebestyrelsen skal udarbejde høringssvar og komme med kommentarer til 

høringsbrevet. Se bilag 1 og 2 

 

Ledelsen udarbejder høringssvar ud fra skolebestyrelsens input, som herefter kommer til 

rundsendelse i skolebestyrelsen inden fredag d. 17/12. 

 

4. Orientering omkring omorganiseringen af specialområdet. Børne- Skoleudvalget har på deres 

møde den 

Mål med punktet: At skolebestyrelsen bliver orienteret om hvilken beslutning udvalget har taget 

og hvad der sker fremad.  

 

Skolebestyrelsen blev orienteret omkring beslutningen om at etablere specialcentre og den 

kommende proces.  
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5. Specialområdet status og indsatser. Lars Bang deltager i punktet. Lars Bang vil give en kort 

orientering omkring specialområdet og hvad der generelt er fokus på i forhold til eleverne og 

hvilke indsatser der er i gang.  

Mål med punktet: At skolebestyrelsen er ajourført med hvad der rører sig i specialområdet. 

 

Lars Bang, der er skoleleder af specialafdelingerne X og Q præsenterede sig selv.  

Lars orienterede om hvad der rør sig på specialområdet. Bl.a. tanker omkring omorganiseringen 

af specialområdet.  

 

Kort omkring X: 

Pt. er der i 0.-1.kl. samlet set 6 elever som går i almen, som er visiteret til X. Dette fungerer godt, 

og med god forældretilfredshed. For mellemtrinets elever er der særligt fokus på stilladsering og 

struktur, bl.a. ved brug af ugeskemarevolutionen. Fokus på at skabe gode læringsfællesskaber på 

tværs for udskolingseleverne. Samarbejde med Nygaarden i Brønderslev for nogle elevers 

vedkommende.    

 

Kort omkring Q: 

Dalende elevtal. Fokus på at skabe et godt tilbud for de Q elever der er. PAUstøtte efter jul.  

 

6. Budgetopfølgning 

Skolebestyrelsen vil få en gennemgang af distriktets økonomi og hvilke forventninger ledelsen har 

i forhold til årets afslutning. Se bilag 3. 

 

Skolebestyrelsen fik en orientering om distriktets økonomi. Forventning om at distriktet går ud 

med et lille underskud. 

Skolebestyrelsen stillede opklarende spørgsmål til budgettet. 

Skolebestyrelsen ønsker større gennemsigtighed og transparens omkring budgettet.  

Ny ressource tildeling bliver mere overskueligt end den der er nu.  

Skolebestyrelsen kan kontakte Steen for yderligere uddybning.  

 

 

7. Vilkår for udlån af PC. Skolebestyrelsen skal drøfte hvilke krav og forventninger man kan stille til 

forældre i forhold til udlån af I-udstyr. Der tages udgangspunkt i distriktets folder for udlån af PC. 

Distriktet følger den kommunal IT-strategi BYOD, men næsten alle elever ønsker en PC stillet til 

rådighed af distriktet. Den samlede mængde elev pc’ere er pr 1 marts: 400 nye maskiner, samt ca 

100 maskiner fra 0-4 år.  

 

Skolebestyrelsen foreslår ændring i teksten.  

Fra lærernes side er der ønske om at der tilføjes tekst om hvilke programmer eleverne må 

installere på skolens pc, da flere ”ikke skole programmer” fylder på pc´erne. 

Alle maskiner udskiftes i foråret. 

 

8. Evt. 

Kort om nedlukning og skærpede restriktioner pga. kommunens høje smittetal. Personalet går til 

opgaven med oprejst pande.  

 

Der afholdes møder på følgende dage:  

 

  - Torsdag den 20/1 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa  

 

  - Tirsdag den 1/3 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund  
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  - Mandag den 4/4 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

  Årsberetning april – 22 

 

  - Torsdag den 12/5 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa 

 

  - Onsdag den 15/6 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

 

 

 

 

 

 

 


